
 

 
 

 
To: All members 
From: Elsie Chan, Honorary Secretary 
Date: 22 March 2010 
 

 

Notice of Luncheon Talk and Award-presentation Ceremony of the  
Hong Kong Translation Society F. C. Lo Scholarships  

 
The Society will be holding a luncheon talk on 10 April 2010 (Saturday) at 12:30 p.m. at 

the Shanghai Fraternity Association, 3/F, South China Building, 1 Wyndham Street, Central, 

Hong Kong 中環雲咸街 1 號南華大廈 3 樓上海總會. 

We are extremely honoured to have invited world renowned Chinese scholar and prolific 

writer Prof. Yu Qiuyu 余秋雨教授 to speak to us. 

Before the talk, there will be an award-presentation ceremony of the Hong Kong 
Translation Society F. C. Lo Scholarships. Six graduating translation students with 
outstanding achievements will receive a scholarship donated by Mr. F. C. Lo, Chairman of 

FC Packaging Holding Ltd. 永富容器集團主席羅富昌先生. Do come and share the joy and 

pride of the winners and their relatives and teachers. 

Mark your diary and make sure you book your seat early. The charge for the lunch, 
payable at the door, is only HK$120 ($180 for non-members). 

 

余秋雨余秋雨余秋雨余秋雨教授教授教授教授簡介簡介簡介簡介 

浙江餘姚人，上海戲劇學院教授，國際知名學者、作家。學術著作如《戲劇理論史

稿》、《戲劇審美心理學》、《中國戲劇文化史述》、《藝術創造工程》等，曾獲内地多個

獎項。先後出版《文化苦旅》、《山居筆記》、《霜冷長河》、《千年一嘆》、《行者無疆》、

《借我一生》等六部極暢銷的散文集，在中國大陸、台灣、香港及馬來西亞等地獲獎

無數，是中國當代一位極具公眾影響力的學者和作家。 

 

Reply Slip (Please reply by Mar 30) 
 

To: Dr. Wang Ling, Membership Secretary         
Fax: 26037843 
Email: member@hkts.org.hk 
 
 
 I will participate in the luncheon meeting to be held on 10 April 2010. 
 
 I will bring the following guest(s):  
 
 
 
Name:                               Date:  
 


